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ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ 

ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ  

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ   56/2017 

 

ΑΠΟΦΑΣΗ   572/2017 

 

 

 

Στην Καλαμάτα σήμερα,  την 29η  Νοεμβρίου 2017, ημέρα Τετάρτη και ώρα 13:00, 

στο Δημοτικό Κατάστημα της οδού Αθηνών 99, συνέρχεται στην 56η/2017 συνεδρίαση η 

Οικονομική Επιτροπή του Δήμου Καλαμάτας, μετά την υπ’ αριθμ. πρωτ. 53925/24-11-2017 

πρόσκληση  του κ. Προέδρου, που επιδόθηκε σύμφωνα με το νόμο.  

 

Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση αυτή ο κ. Ηλιόπουλος  Αθανάσιος, Αντιδήμαρχος 

Καλαμάτας,  Πρόεδρος  της  Οικονομικής   Επιτροπής  και  από  τα  τακτικά  μέλη οι  κ.κ.:   

1) Δημόπουλος Δημήτριος, 2) Μπασακίδης Νικόλαος (προσέλευση στην υπ’ αριθμ. 562 

απόφαση), 3) Μπεχράκης Σταμάτης, 4) Μπουζιάνης Παύλος,  5) Μπούχαλης Δημήτριος 

(προσέλευση στην υπ’ αριθμ. 562 απόφαση), 6) Φάβας Γεώργιος (αποχώρηση στην υπ’ 

αριθμ. 573 απόφαση) και 7) Φαββατάς Δημήτριος. 

 

Δεν παραβρίσκεται αν και κλήθηκε νόμιμα το τακτικό μέλος  κ. Νιάρχος Αναστάσιος. 

 

Στη συνεδρίαση   παραβρίσκεται το  αναπληρωματικό  μέλος  της  Οικονομικής Επιτροπής κ. 

Αντωνόπουλος Μιχαήλ ο οποίος συμμετέχει στη συνεδρίαση αυτή αναπληρώνοντας τον κ. 

Νιάρχο Αναστάσιο.  

 

Επίσης στη συνεδρίαση παραβρίσκεται το αναπληρωματικό μέλος της Οικονομικής Επιτροπής 

κ. Γυφτέας Ηλίας ο οποίος συμμετέχει στη συνεδρίαση αυτή αναπληρώνοντας τον κ. 

Μπούχαλη, αλλά αποχώρησε με την προσέλευση αυτού στην αρχή της συζήτησης του εκτός 

ημερήσιας διάταξης θέματος (υπ’ αριθμ. 562 απόφαση). 

 

Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόμιμη απαρτία, ο Πρόεδρος  κηρύσσει την έναρξη της 

συνεδρίασης. 
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Στη συνέχεια εισάγεται από τον κ. Πρόεδρο για συζήτηση το 19ο θέμα της ημερήσιας 

διάταξης με τίτλο : 

Έγκριση προϋπολογισμού, οικονομικού έτους 2018, του Κεφαλαίου Αυτοτελούς Διαχείρισης - 
Κληροδοτήματος Δήμου Καλαμάτας  «ΔΗΜΟΣΘΕΝΗ ΜΑΝΔΗΛΑΡΗ». 

 
Το από 22-11-2017 σχετικό έγγραφο του Τμήματος Προσόδων, Περιουσίας & Κοιμητηρίων 
της Διεύθυνσης Οικονομικών του Δήμου, το οποίο ήταν στο φάκελο του θέματος προς 
ενημέρωση, έχει αναλυτικά ως εξής: 
 
 

ΘΕΜΑ: Έγκριση προϋπολογισμού οικονομικού έτους 2018 του Κεφαλαίου Αυτοτελούς 

Διαχείρισης κληροδοτήματος Δήμου Καλαμάτας «ΔΗΜΟΣΘΕΝΗ ΜΑΝΔΗΛΑΡΗ» 

Σχετ.: Το με Α.Π. Δήμου Καλαμάτας-Τοπικής Κοινότητας Θουρίας έγγραφο 50483/03-11-2017 

 

Σας διαβιβάζουμε εισηγητική έκθεση και σχέδιο Προϋπολογισμού οικονομικού έτους 2018 για το 

κληροδότημα «ΔΗΜΟΣΘΕΝΗ ΜΑΝΔΗΛΑΡΗ», προκειμένου να ενταχθεί στα θέματα ημερησίας 

διάταξης για συζήτηση και λήψη σχετικής απόφασης έγκρισής του. 

 
 

Ο Εισηγητής 

Α. Γεωργακόπουλος 

  H Τμηματάρχης 

  Σοφία Μπουρίκα 

Η Διευθύντρια 

23/11 

ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΥ ΓΕΩΡΓΙΑ 

Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ                                                

«ΜΕ ΕΝΤΟΛΗ» 

Ο ΕΝΤΕΤΑΛΜΕΝΟΣ  

ΔΗΜΟΤΙΚΟΣ ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ 

ΦΑΒΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 

 
 
Το Συμβούλιο της Τοπικής Κοινότητας Θουρίας με το από 3-11-2017  (αριθμ. πρωτ. Δήμου 
50483/3-11-2017) έγγραφό του εκφράζει τη σύμφωνη γνώμη του επί του σχεδίου του 
προϋπολογισμού, οικονομικού έτους 2018, του Κεφαλαίου Αυτοτελούς Διαχείρισης - 
Κληροδοτήματος Δήμου Καλαμάτας  «ΔΗΜΟΣΘΕΝΗ ΜΑΝΔΗΛΑΡΗ». 
 
 

Επί του θέματος αυτού διεξάγεται διαλογική συζήτηση η οποία έχει ως εξής:  

 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αυτό τι είναι; 

 
Τίποτα δεν έχει. Ένα σπίτι στην Κυψέλη έχει, το οποίο δεν υπάρχει έσοδο και το 
οποίο το φτιάχνουμε.  

 
Κύριε Πρόεδρε, το συγκεκριμένο ακίνητο ο κ. Μανδηλάρης το έχει αφήσει για 
να δίνονται κάποια χρήματα στα παιδιά του σχολείου. Εδώ και πολλά χρόνια το 

συγκεκριμένο ακίνητο είναι κλειστό.  
Δεν πρέπει ο Δήμος να ….. 

 
Έχει κινήσει τις διαδικασίες, σε προλαβαίνω.  

 
Κύριε Φάβα να ολοκληρώνω και μετά ότι θέλετε να μου λέτε.  
 

Καταλαβαίνω τη σκέψη σου Δημήτρη μου.  

ΦΑΒΑΣ:  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΦΑΒΑΣ:  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΦΑΒΑΣ:  
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Εντάξει. Δεν πειράζει.  
Μπορείτε να μας πείτε πόσα χρόνια είναι κλειστό το συγκεκριμένο ακίνητο;  

 
Έξι, πέντε, δεν ξέρω ακριβώς πόσα είναι. Εγώ αυτό το οποίο μπορώ να πω με 
σαφήνεια είναι ότι έχει μεταβεί μηχανικός στην Αθήνα, έχει καταγράψει τις ζημιές, 

οι οποίες μάλιστα είναι πάρα πολλές , πάνω από 10.000 €, για να μπορέσουν να 
αποκατασταθούν και να λειτουργήσει. Στην ουσία είναι ένα σπίτι το οποίο είναι 55 τμ. κ. 
συνάδελφε στην Κυψέλη.  
 
ΦΑΒΒΑΤΑΣ: Το γνωρίζω.  

 
Εντάξει; Από εκεί και πέρα γίνονται οι απαραίτητες διαδικασίες από τη Διεύθυνση 
Τεχνικών Υπηρεσιών, έτσι ώστε να έχουμε την μελέτη αποκατάστασης και να 

προχωρήσουμε στη μετέπειτα μίσθωσή του. 
 
ΦΑΒΒΑΤΑΣ: Έχω το λόγο;  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ορίστε.  

 
Επειδή όπως είπα και προείπα  το σπίτι αυτό το έχει αφήσει ο κ. Μανδηλάρης 
για επαίνους, για βραβεία στο σχολείο της Θουρίας. Εδώ και πέντε χρόνια, ίσως 

και παραπάνω είναι κλειστό, με αποτέλεσμα ο Δήμος από δω και στο εξής να έχει παθητικό.  

Έπρεπε να έχει βρεθεί τρόπος, έπρεπε να έχει βρεθεί λύση, ώστε ούτε να μην είναι 
νοικιασμένο και τα χρήματα να αποδίδονται στους μαθητές.  

Δυστυχώς όμως, δεν ξέρω για ποιο λόγο, ο Δήμος το κρατάει κλειστό και κάποιες εργασίες 
που θα έπρεπε να γίνουν, όσο περνάει ο καιρός το ακίνητο αυτό μένει κλειστό, φυσικό 
επόμενο είναι οι φθορές να μεγαλώνουν και να αυξάνονται.  

Πρέπει κάποια στιγμή, έστω μετά από πέντε, έξι χρόνια να πάρει πρωτοβουλία ο Δήμος, ώστε 
να μπορέσει να το νοικιάσει.  

 
ΦΑΒΑΣ: …… (δεν ακούγεται – εκτός μικροφώνου)  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εντάξει κ. Φάβα.  

 
Από την στιγμή που το έχετε εγκαταλείψει κ. Φάβα, γνωρίζετε πολύ καλά ότι 
δεν θα υπάρξει κανένα ενδιαφέρον στην εγκατάλειψη αυτού του κτιρίου.  

Πρέπει το κτήριο αυτό, σε πολυκατοικία είναι, μη φανταστεί κανείς ότι είναι πουθενά ……, σε 
πολυκατοικία είναι το ακίνητο αυτό.  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εντάξει κ. Φαββατά.  

 
Δεξιά και αριστερά, όχι το λέω αυτό, δεξιά και αριστερά μένει κόσμος, μένουν 
άλλοι άνθρωποι. Δεν είναι κανένα εγκαταλειμμένο σπίτι σε κάποιο κτήμα.  

Πρέπει άμεσα να αποκατασταθούν οι ζημιές και να γίνουν αυτά που προβλέπει ο διαθέτης.  

 
Εντάξει κ. Φαββατά, εκτιμούμε το ενδιαφέρον για την περιοχή σας.  
Κύριε Μπεχράκη θέλετε κάτι;  

 
ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: Όχι.  

 
Κύριε Αντωνόπουλε;  
Τι ψηφίζετε κ. Μπεχράκη;  

 

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΦΑΒΑΣ:  

ΦΑΒΑΣ:  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  
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Λευκό.  
 

Ο κ. Φαββατάς λευκό.  

Ο κ. Αντωνόπουλος λευκό.  

Η πλειοψηφία υπέρ.  

Κατά πλειοψηφία.  

Κύριε Φάβα αποδεσμεύεστε, κάναμε ότι μπορούσαμε καλύτερο.  

 
ΦΑΒΑΣ: Ευχαριστώ. 
 
ΦΑΒΒΑΤΑΣ: Θα κάνετε και άλλη αλλαγή κ. Πρόεδρε; 

 
Όχι, δεν κάνουμε αλλαγή.  
Φεύγει ο κ. Φάβας, διότι έχει προσωπικό οικογενειακό πρόβλημα.  
 
Εντάξει. Να πάει στο καλό ο κ. Φάβας και του ευχόμαστε περαστικά γι’ αυτό. 
Αλλά πριν κάνατε αλλαγή λέω, διώξατε τον Γυφτέα και βάλατε τον Μπούχαλη.  

Λέω θα κάνετε και άλλη αλλαγή τώρα;  
 
ΦΩΝΗ: Έτσι είναι οι ομάδες …. 

 
2:25 η ώρα. Αν θέλετε βοηθήστε να τελειώσουμε.  
 
 Άμα θέλετε να τελειώνουμε κ. Πρόεδρε μη βάζετε δεκαεννέα θέματα. 
Δεκαεννέα θέματα; Πρώτη φορά η Οικονομική Επιτροπή έχει δεκαεννέα 

θέματα.  
 
Έπρεπε να περάσουμε τα κληροδοτήματα, έπρεπε να συνεδριάσουμε και αύριο. 
Θέλατε να ‘ρθειτε και αύριο;  
 
Όχι, δεν θέλουμε να ‘ρθουμε αύριο.  
 
Με μια, θεωρώ, καλή συνεργασία μπορούμε να τα περάσουμε τα θέματα.  
 
Τα κληροδοτήματα θα έπρεπε να μπουν σε μια ξεχωριστή συζήτηση, αλλά 
έφυγε ο κ. Φάβας βέβαια, γιατί το έχουμε ζητήσει πολλές φορές. Να 

συζητήσουμε και να δούμε ποια είναι νοικιασμένα, ποια δεν είναι, για ποιους λόγους δεν είναι. 
Αυτό έχουμε πει.  

 
Άλλο τώρα να περάσουμε τα θέματα του προϋπολογισμού και άλλο …. 
 

ΜΠΟΥΧΑΛΗΣ: ….. (δεν ακούγεται – εκτός μικροφώνου)  
 
ΦΑΒΒΑΤΑΣ: Έχει δεσμευτεί και ο Πρόεδρος …… 

 
Κύριε Μπούχαλη. 
 ….  

 
ΦΑΒΒΑΤΑΣ: Ένα λεπτό.  

 
Όχι, όχι κ. Φαββατά, σε παρακαλώ πάρα πολύ. 

Δεν θέλουμε οδηγίες, δεν θέλουμε οδηγίες. 

 

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  
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Έχει δεσμευτεί όμως κ. Πρόεδρε, ότι θα φέρετε τα θέματα …. 
 
Εντάξει κ. Φαββατά. Με διακόπτετε, με διακόπτετε.  
 

ΦΑΒΒΑΤΑΣ: Θα έρθουν στη συνεδρίαση ….. 
 
 
 
Η Οικονομική Επιτροπή, ως Διοικούσα και Διαχειριστική  Επιτροπή  των  Κληροδοτημάτων 
του Δήμου Καλαμάτας,  στα  οποία  δεν  έχουν  οριστεί  από  τον  διαθέτη του  Διοικητικά 
και Διαχειριστικά Συμβούλια, σύμφωνα με την υπ΄ αριθμ. 330/2011 απόφασή της, με την 
ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης, αφού λαμβάνει  υπόψη  της  τα  προαναφερόμενα 
και το υπ’ αριθμ. πρωτ. 50483/3-11-2017 έγγραφο του Προέδρου της Τοπικής Κοινότητας 
Θουρίας κ. Μιχαλόπουλου Κωνσταντίνου, μειοψηφούντων των κ.κ. Μπεχράκη,  Φαββατά και 
Αντωνόπουλου οι οποίοι δηλώνουν ΛΕΥΚΗ ψήφο, κατά πλειοψηφία, 

 
Α  Π  Ο  Φ  Α  Σ  Ι  Ζ  Ε  Ι      

 
Εγκρίνει τον προϋπολογισμό εσόδων και εξόδων, οικον. έτους 2018, του 
Κεφαλαίου Αυτοτελούς Διαχείρισης - Κληροδοτήματος «ΔΗΜΟΣΘΕΝΗ 
ΜΑΝΔΗΛΑΡΗ», ο οποίος σε γενική ανακεφαλαίωση παρουσιάζει την εξής εικόνα: 
 

ΕΣΟΔΑ 222,99  € 

ΕΞΟΔΑ 211,84  € 

ΑΠΟΘΕΜΑΤΙΚΟ 11,15  € 

 
 
 
Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασμα πρακτικού το οποίο υπογράφεται όπως ακολουθεί : 
 

Η ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ ΜΕΛΗ 

Αθανάσιος Ηλιόπουλος       1. Αντωνόπουλος Μιχαήλ 

  2. Δημόπουλος  Δημήτριος 

  3. Μπασακίδης Νικόλαος  

  4. Μπεχράκης Σταμάτης  

  5. Μπουζιάνης  Παύλος 

  6. Μπούχαλης Δημήτριος  

  7. Φάβας Γεώργιος  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  
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  8. Φαββατάς Δημήτριος  

 
Ακριβές Απόσπασμα 

Καλαμάτα 15 Δεκεμβρίου 2017 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
ΤΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ 

 
ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ 

(ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ) 
 
 

 


